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Spotkanie marszałka z przedstawicielami PKS-ów z
regionu

 SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Wicemarszałek  województwa  świętokrzyskiego  –  Zdzisław  Wrzałka  spotkał  się  z
przedstawicielami  czterech  PKSów  z  regionu.  Rozmawiano  na  temat  ewentualnej
komunalizacji  tych  spółek.  Zdzisław  Wrzałka  informuje,  że  chodzi  o  PKS  w  Końskich,
Ostrowcu Świętokrzyskim, Busku- Zdroju i Jędrzejowie. To już drugie podejście Zarządu
Województwa do tego tematu. Kiedy kilka miesięcy temu Ministerstwo Skarbu Państwa
złożyło  propozycję  komunalizacji  przewoźników,  ale  zarząd  województwa  nie  wyraził
zainteresowania. Teraz ministerstwo ponowiło propozycję. Zdzisław Wrzałka podkreśla, że
to zarząd województwa odpowiada za transport w regionie. Jeśli wszystkie PKSy zostaną
sprywatyzowane pojawia się obawa, że część z nich po wyznaczonym okresie nie będzie
prowadzić działalności transportowej. Wicemarszałek dodaje, że każda ze spółek dysponuje
też atrakcyjnymi nieruchomościami, co także jest plusem. Ministerstwo Skarbu państwa
dało zarządowi województwa czas do końca miesiąca na podjęcie decyzji. Z nieoficjalnych
informacji wynika, że opinie członków zarządu na temat komunalizacji są podzielone.


